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Program: 

 

1) Informace z katedry 

 



Dr. Koudelková děkuje dr. Vrankovi za vypracování tabulky hodnocení motivačních dopisů 

k přijímacím zkouškám. 

 

Dr. Koudelková podala informace o pololetních odměnách a o tom, jak hodnocení probíhá. Jakou 

částkou jsou např. hodnoceny oponentské posudky, účast na promocích počet hodin u státních a 

přijímacích zkoušek, účast v médiích apod. 

 

Dr. Koudelková navrhla počty závěrečných prací, které by měl každý pedagog vzhledem ke svému 

úvazku přijmout. 

Minimum pro celý úvazek je 11 závěrečných prací a optimum 13. 

Minimum pro úvazek 0,75 je 8 závěrečných prací a optimum je 9. 

Minimum pro úvazek 0,3 až 0,4 je 3 závěrečné práce a optimum je 4. 

Práce, které budou vedeny nad tento rámec budou honorovány navíc. 

 

Doc. Houdek upozornil, že pro studenty je problém si vybrat správné téma závěrečné práce. Již vypsaná 

bc témata by se měla blíže specifikovat. Dr. Končelík k tomu dodal, že existuje možnost vypsat témata 

rovnou do SISu. 

Dr. Koudelková požaduje, aby se nejpozději do 9.5. témata naformulovala do Moodle. 

Dr. Končelík navrhuje, aby se do vedení závěrečných prací zapojovali i externisté a studenti 

doktorského studia. 

Dr. Shavit dodává, že v doktorském AJ programu je podmínkou dokončení studia vedení závěrečných 

prací bakalářských studentů. V ČJ programu tuhle podmínku zatím nemáme. 

 

Dr. Vranka byl navržen jako člen do etické komise místo dr. Supa. 

 

2.-3.6. proběhne výjezdní zasedání zaměstnanců IKSŽ. 

 

V květnu přijedou na IKSŽ studenti z Izraele. Návštěva našich studentů v Izraeli se velmi osvědčila a 

studenti měli velký úspěch. 

 

Doc. Hejlová připomněla, že v září se bude konat velká mezinárodní konference Euprera. Je to prestižní 

akce a nyní se vyhodnocuje, kdo se bude konference účastnit. Přijedou špičkový odborníci. Hledáme 

sponzory, kteří pak mohou mít buď samostatný příspěvek, nebo být uvedeni v materiálech. 

 

Doc. Hejlová informovala, že se chystá pokračování workshopů, jak se naučit psát promty?? 

 

Dr. Rábová uvedla, že 30.5. proběhne v Jinonicích další schůzka k AI. Dr. Končelík dodává, že výstupy 

z AI není možné považovat za zdroj. Zatím k používání AI nemáme žádné nástroje, tak vyčkáváme. 

 

Dr. Rábová a dr.Schneiderová uspořádají 17.5. debatu na téma: Společensky citlivý jazyk. 

 

Dr. Shavit připomněla, že hodně studentů MKPR pomáhalo v prezidentské kampani. 

 

V RTL v Jinonicích jsou zatím volné kapacity, které bychom měli využít v některých předmětech. Je 

potřeba s MgA Pemlem domluvit co nejdříve možné využití. Mohou tam jít i studenti sami bez dozoru 

(po předchozí domluvě). 

 

Dr. Končelík také připomněl, že pokud pedagogové potřebují nějaký speciální software, tak se zakoupí 

do místnosti č. 126. 

Příští porada se uskuteční: 22. 5. 2023 od 12:30 hod. v učebně č.110 



Zapsala: Pavla Koterová 

Za správnost: Ing. Petra Koudelková, Ph.D. 


